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Kære Gitte Korff 

Jeg gentager fra min første mail: ”Jeg læser på Folketingets hjemmeside om 
Statsrevisorerne: ”De kontrollerer også, om alle udgifter er opført i regnskabet, og ikke 
mindst, om pengene er brugt i overensstemmelse med de beslutninger, Folketinget har 
truffet.” 

Projektet har nu været i udbud og lavestbydende vandt til 24,5 mill. kr. Der blev bevilliget 
37,3 mill kr. så der er et restoverskud på 11,8 mill kr. Vejdirektoratet vil ikke anvende dem 
til at gøre støjskærmen fuldstændig efter min opfattelse og har derfor forespurgt hvortil 
resten af pengene blev anvendt. Jeg har så fået svaret som også vedhæftes: 

Overskydende midler går retur til Infrastrukturfonden* – og kan dermed være med til at 
finansiere fremtidige infrastrukturprojekter. 
 

Hvor ligger kontrollen fra Statsrevisorerne om at pengene bliver brugt i overensstemmelse 
med de beslutninger Folketinget har truffet? 

Skal jeg virkelig sætte en journalist på denne sag. 

Hilsen Per Rendsborg 
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